



ALL IN PLUS

PROMOTING GREATER GENDER EQUALITY IN SPORT

Background

Gender equality is a fundamental principle and essential aim for both the Council of Europe (CoE) and the European Union (EU). The CoE and the EU are pursuing their co-operation in the field of **gender equality in sport** in the framework of the joint project “All In Plus” (March 2023 – March 2025).

The EU High-Level Group on Gender Equality in Sport highlighted the success of the joint EU-CoE project “All In” (March 2018 – October 2019) and stressed the need to develop and implement it further: “Towards more gender equality in sport: recommendations and action plan from the High-Level Group on Gender Equality in sport” (2022).

Objectives

The overarching goal of All In Plus is to highlight the benefits of greater gender equality in sport. The key objectives are to ensure that the relative **invisibility of women in sport and the ongoing lack of awareness about gender imbalance in sport** and related issues are brought clearly to the forefront.

The project is structured around three pillars:

1. Data collection and analysis in six key areas (leadership, coaching and officiating, participation, media/communication, gender-based violence in sport, and gender equality policies and programmes).
2. Creation of an online resource centre containing best practice examples.
3. Work with and through the media to ensure greater awareness-raising about gender inequalities in sport.



www.coe.int/sport/allinplus

Contact: allinplus@coe.int

Co-funded
by the European Union



EUROPEAN UNION

COUNCIL OF EUROPE



CONSEIL DE L'EUROPE

Co-funded and implemented
by the Council of Europe



TOUS·TES ENSEMBLE

POUR UNE PLUS GRANDE ÉGALITÉ DE GENRE DANS LE SPORT

Contexte

L'égalité de genre est un principe fondamental et un objectif essentiel tant pour le Conseil de l'Europe (CdE) que pour l'Union européenne (UE). Le CdE et l'UE poursuivent leur coopération dans le domaine de **l'égalité de genre dans le sport** dans le cadre du projet conjoint «**Tous·tes ensemble**» (mars 2023 – mars 2025).

Le Groupe de haut niveau de l'UE sur l'égalité des genres dans le sport a souligné le succès du projet conjoint UE-CdE «**Tous ensemble**» (mars 2018 – octobre 2019) et a insisté sur la nécessité de le développer et de le mettre en œuvre davantage : «Vers une plus grande égalité des genres dans le sport : Recommandations et plan d'action du Groupe de haut niveau sur l'égalité des genres dans le sport» (2022).



www.coe.int/sport/allinplus

Contact: allinplus@coe.int

Objectifs

Le but principal du projet «**Tous·tes ensemble**» est de mettre en avant les avantages d'une plus grande égalité de genre dans le sport. Le projet doit principalement veiller à faire ressortir la relative invisibilité des femmes dans le sport ainsi que le manque de sensibilisation au déséquilibre de genre dans le sport et aux questions qui y sont liées.

Le projet s'articule autour de trois piliers :

1. Collecte et analyse de données dans six domaines clés (leadership, coaching et arbitrage, participation, médias/communication, violence fondée sur le genre dans le sport et politiques et programmes en matière d'égalité de genre).
2. Création d'un centre de ressources en ligne contenant des exemples de bonnes pratiques.
3. Travail avec et par l'intermédiaire des médias pour assurer une plus grande sensibilisation aux inégalités de genre dans le sport.

Cofinancé
par l'Union européenne



UNION EUROPÉENNE

COUNCIL OF EUROPE



CONSEIL DE L'EUROPE

Cofinancé et mis en œuvre
par le Conseil de l'Europe